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I. SJEDNICA PREDSJEDNIŠTVA 
HRVATSKOG SOCIOLOŠKOG DRUŠTVA 

 
Društvo sveučilišnih nastavnika i drugih nastavnika u Zagrebu, Hebrangova 17, Zagreb 

15.travnja 2015.godine u 18h 
 
 
 

PRISUTNI/E: Branko Ančić, Anja Gvozdanović, Jasminka Lažnjak, Davorka Matić, 
Krunoslav Nikodem, Jaka Primorac, Petra Rodik  

OSTALI PRISUTNI: Ivan Landripet 

ISPRIČALI/E SE: Ivan Burić, Karin Doolan, Ankica Marinović, Jana Šarinić 

Zapisnik: Anja Gvozdanović 

Sjednicom predsjedavala: Jasminka Lažnjak 

 

Predloženi dnevni red: 

1. Program i plan plan rada HSD-a 2015./16. 

2. Natječaj za sredstva iz Fonda budućnosti 

3. Podrška Studentskom klubu Diskrepancija - financiranje studentskih projekata 

4. Javni poziv za stručne radne skupine koje će raditi na kurikularnoj reformi  

5. Razno 

 

 

 

 

 



Predsjednica Jasminka Lažnjak pozdravila je sve prisutne, ustanovila da postoji kvorum, te 
otvorila sjednicu Predsjedništva.  

Ad.1 

Predsjednica HSD-a je otvorila sjednicu s kratkim izlaganjem o planovima rada za iduće 
razdoblje. HSD je dosad organizirao puno događanja međutim participacija članova je 
relativno niska i potrebno ju je povećati. Također, postavilo se pitanje plaćanja članarina te je 
predloženo da je potrebno slati podsjetnike i uključiti voditelje sekcija u motivaciju članova 
koji su u sekcijama aktivni da plate članarinu. J. Lažnjak predlaže da se organiziraju okrugli 
stolovi i diskusije o objavljenim knjigama i istraživanjima kako bi se povećala vidljivost HSD 
i dodatno aktivirali članovi. D. Matić smatra da bi te diskusije trebale biti aktualne i 
namijenjene široj javnosti. P. Rodik i J. Primorac smatraju da bi valjalo prikupiti informacije 
o aktualnim istraživanjima i radovima članova koji bi se mogli iskoristiti za javne diskusije. 
Također, P. Rodik predlaže da se uključe i drugi dionici poput organizacija civilnog društva, a 
potrebno je i nametnuti važne teme medijima i u tom smislu ponudila se da napravi mailing 
listu novinara. Predlagale su se različite teme – rezultati Europskog istraživanja vrednota, 
identitet i vrijednosti, nejednakost i siromaštvo (beskućništvo), energetsko siromaštvo, 
strategije preživljavanja, stambena politika, žene i politika itd. Postavilo se pitanje prostora za 
takva događanja. J. Lažnjak, ujedno i predsjednica Odjela za sociologiju Matice hrvatske, 
rekla je kako Matica hrvatska nudi besplatne prostore i suradnju s HSD-om. Osim toga, naveli 
su se i još neki mogući prostori na koje HSD može računati za korištenje, a zaključak je da ih 
je potrebno popisati. B. Ančić predlaže da se do ljeta organizira sastanak s voditeljima sekcija 
kako bi se operativno provele promjene vezane uz prostor i prodiskutiraju teme okruglih 
stolova. Razgovaralo se i o Nagradi R. Supek i mogućim kandidatima/ama i o proceduri 
izbora istih.  

Ad.2 

Do kraja travnja ove godine potrebno je objaviti natječaj za Fond budućnosti. Predsjedništvo 
će biti obaviješteno o budžetu s kojim HSD raspolaže. 

Ad.3 

Predsjedništvo je upoznato sa žalbama Kluba studenata sociologije ,,Diskrepancija'' vezanih 
uz rezultate Natječaja za studentske programe u 2015. Jednoglasno je odlučeno da je potrebno 
dati podršku nastojanjima Kluba da se revidira odluka o financiranju studentskih projekata s 
obzirom da je generalni stav da su predloženi projekti važni za stručnu socijalizaciju 
studenata.    

Ad.4 

Predsjednica Društva informirala je članove Predsjedništva da je oglašen javni poziv za 
stručne radne skupine koje će raditi na kurikularnoj reformi. Naglašeno je da bi se HSD 
trebao aktivnije uključiti u proces, ako je to moguće. Predsjedništvo se složilo da treba dalje 
pratiti taj proces, i pokušati aktivno u njemu sudjelovati. 

Ad.5 

Na poziv Predsjednice Društva, sjednici Predsjedništva prisustvovao je glavni urednik 'Revije 
za sociologiju' Ivan Landripet. Glavni urednik je informirao članove članove Predsjedništva 
Društva da uskoro izlazi posljednji broj za 2014. godinu i da je u pripremi prvi broj Revije za 
2015. godinu. Razgovaralo se o mogućim aktivnostima koje bi mogle donekle rješiti 



probleme s kojima se časopis susreće (neadekvatno financiranje, relativno slaba 
zainteresiranost autora za objavljivanje u Reviji i sl.). Zaključilo se da bi svaki član/ica 
Predsjedništva trebao potaknuti prijavu barem jednog teksta godišnje u Reviji.  

 

Sastanak je završio u 20:00h. 

Zapisnik izradila: 

Anja Gvozdanović, tajnica HSD-a 

 

 

 


